
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

Referat af Studienævnsmøde, Efteruddannelse i læring og filosofi 5. maj 2022 

 

Til stede:  Anja Thomassen, Lone Hersted, Kathrine Vognsen, Susanne 

Brandt Bjerregaard, Steen Nielsen, Maj-Britt Skovhus, Merete 

Nielsen og Janice Vester (referent) 

Øvrige:    

Afbud: Morten Ziethen 

 Sagsnr.: 2022-017-02379 

Dagsordenspunkt 
Opfølgnings-
ansvar 

1. Godkendelse af dagsorden 
Nyt punkt: Ansøgningsfrist 
 

 

2. Godkendelse af referat for ELF møde den 24. marts 2022 

a. Godkendt 
 

Janice 
lægger på 
hjemmesiden 

3. Siden sidst: 

• Timeallokeringsprocessen – semesterkoordinatorerne har fået timer ud 

o Semesterkoordinatorerne har fået timerne ud til høring. Deadline er 10. maj. 

Herefter arbejdes videre med de endelige bemandinger.  

• Koordinatorsituation på MPL 

o Anne-Birgitte er koordinator på begge semestre i Idas barsel i efteråret 2022. 

Endvidere kigges der på muligheden for at trække en ind udefra i en 

ansættelse som VA.  

• Indkaldt til koordinatordag d. 19. august 2022 

o Semesterkoordinatorer og andre interesserede koordinatorer er indkaldt. Der 

er ikke noget konkret på programmet, men der er et ønske om at tale sammen 

på tværs og få mere viden om de andre masteruddannelser. Det har 

Studienævnet valgt at bakke op om.  

Der er afsat timer i budgettet til deltagelsen.  

 

 

4. Semesterevalueringer 

Der er nu gennemført semesterevalueringer på de studienævnets masteruddannelser. 

Evalueringerne er medsendt, og studienævnet bedes kigge disse igennem mhp. om der er 

OBS punkter der skal tages hånd om, eller om de kan godkendes. 
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Bilag: referater af semesterevalueringsmøderne 

KREA 2 og 4 

• Deltagelse af studerende. Fungerede godt.  

• Vægtningen mellem det akademiske og det artbaserede blev diskuteret.  

• Hvor skal toningen være fremadrettet? Hvordan skærpes profilen? Hvordan boostes 

optaget? Der er en VA på opgaven.  

• God tilbagemeldingsprocent.  

• Godkendt.  

 

MLP 2 og 4 

• Ingen studerende repræsenteret.  

• Der sættes en ekstra aktivitet ind på 2. semester fremover.  

• Hvor skal toningen være fremadrettet? Hvordan skærpes profilen? Hvordan boostes 

optaget? Hvem skal ind over som bærende? Der er en VA på opgaven.  

• Opponentseminar på 4. semester fungerer ikke helt optimalt for de studerende. Er det 

det rette setup? Måske bør man afholde noget mere undervisning i stedet?  

• Godkendt. 

 

MIT fagpakke og masterprojekt 

• Det fungerer godt med Dorina som koordinator. 

• Godkendt.  

 

MPL 1 og 3 

• Referatet anonymiseres i forhold til udfordringerne med kursusstedet.  

• Godkendt. 

 

LOOP 2 

• Deltagelse af studerende. Fungerede godt.  

• Svingende brug af udviklingsdialogpartnere. Der bør gøres en indsats for at få de 

studerende til at vælge udviklingsdialogerne til.  

• Bringe udviklingsdialogpartnerne sammen for at give dem noget community på 

tværs. Afvikles i januar 2023.   

• Ønske om at lave podcasts.  

• Godkendt.  

 

Overordnet:  

• Det ser godt ud på semestrene. Der er ikke nogen steder, hvor der er store 

udfordringer. Der er stor tilfredshed fra de studerendes side.  

• Der er meget stor forskel på referaterne. Der bør arbejdes ind i at strømline 

referaterne og gøre dem mere brugbare i forhold til handleplanen. Tages op på 

koordinatormødet i august så alle kender forventningerne til referaterne. Kathrine 

laver en opsummering af, hvad der skal med i referatet og hvad der er væsentligt.  

• Der mangler nogle retningslinjer omkring, hvad der skal behandles på 

evalueringsmøderne.  

• Der bør laves et punkt på sn-møde, hvor man følger op på nogle af de punkter, der er 

trukket frem i evalueringerne.  

Referat fra LOOP 4, PROF 2 og 4 samt MDO 1 og 3 er ikke modtaget. Sendes ud til godkendelse på 

mail.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

5. Eventuelt 

PROF og MPL: Der er udfordring med det ene kursussted. Maj-Britt laver en opgørelse over de 

udfordringer, der er med kursusstedet. Anja og Maj-Britt er i gang med at undersøge muligheden for at 

flytte kursussted 

 

Ansøgningsfrist til forårsoptag: ændres tilbage til 15. november for alle masteruddannelser med optag i 

foråret. Hvis der er ledige pladser sættes der ingen frist men skrives, at der er ledige pladser. Ellers 

skrives lukket for optag men optag på venteliste.  

Loft på PROF 35 og LOOP 55.  

 

Der er bestilt hoptimister til dimittender der deltager i afslutningsarrangementet hhv. sommer og vinter.  

 

 
 
 
 
 
 
Janice skriver 

til Lena.  

 

 


